

重要通知 Important Notice

為統一及更有效處理銀行支票入賬，今年四旬期信封有以下更新：

支票抬頭(英文)

“Catholic Church Lenten Campaign (Caritas - Hong Kong)”

請將沒有 Caritas - Hong Kong 的四旬期信封銷毀，以免銀行退票及需要重新處理

新版

發揚愛德精神 樂助貧苦兄弟姊妹

請將捐獻放此封內並於復活節前交回任何天主堂。請以劃線支票抬頭「天主教四旬期運動」，交回聖堂或寄到堅道2號407室收

慈善捐款滿一百元或以上可獲豁免課稅。如需要「捐款收據」請用正楷填寫閣下之回郵地址：

MY LENTEN SACRIFICE IS A GIFT OF LOVE TO MY BROTHERS & SISTERS IN NEED

Please enclose your sacrifice in this envelope and return it before Easter to any Catholic Church. Cheques must be crossed and addressed to "Catholic Church Lenten Campaign (Caritas - Hong Kong)". You can mail to : Rm 407, 2 Caine Road, Hong Kong.

Charitable donations of \$100 and over are exempt from tax. IF RECEIPT IS REQUIRED, please fill in your mailing address (use block letters) in the box below :

捐款人姓名 先生 / 女士
Donor's Name Mr / Ms _____

地址 Address _____

聯絡電話 Contact No. _____

堂區/學校 Parish/School _____

學生姓名 Student Name _____ 班別 Class: _____ 學號 No: _____

請支持 Please Support 詳情請瀏覽 For details, please see www.lenten.catholic.org.hk
天主教四旬期運動 Catholic Church Lenten Campaign

舊版

發揚愛德精神 樂助貧苦兄弟姊妹

請將捐獻放此封內並於復活節前交回任何天主堂。請以劃線支票抬頭「天主教四旬期運動」，交回聖堂或寄到堅道2號30室收

慈善捐款滿一百元或以上可獲豁免課稅。如需要「捐款收據」請用正楷填寫閣下之回郵地址：

MY LENTEN SACRIFICE IS A GIFT OF LOVE TO MY BROTHERS & SISTERS IN NEED

Please enclose your sacrifice in this envelope and return it before Easter to any Catholic Church. Cheques must be crossed and addressed to "Catholic Church Lenten Campaign". You can mail to : Rm830, 2, Caine Rd. H.K.

Charitable donations of \$100 and over are exempt from tax. IF RECEIPT IS REQUIRED, please fill in your mailing address (use block letters) in the box below :

姓名 Name _____ 先生/女士 Mr / Ms

地址 Address _____

堂區/學校 Parish/School _____ 班別 Class: _____ 學號 No: _____

請支持 Please Support
天主教四旬期運動 Catholic Church Lenten Campaign